

蓝牙BQB证后还会被查的3种情况

产品名称	蓝牙BQB证后还会被查的3种情况
公司名称	深圳市实测通技术服务有限公司
价格	.00/件
规格参数	测试周期:5-7天 寄样地址:深圳宝安 价格费用:电话详谈
公司地址	深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二单元705
联系电话	17324413130 17324413130

产品详情

Part.1

产品经过蓝牙BQB认证后的随机稽核

这类简称证后稽核，蓝牙产品已经按照相关的要求做了蓝牙BQB认证，蓝牙SIG组织稽核人员抽查到了该认证，要求提供相关资料、证书、以及合格文件夹，常见的邮件如下：

Dear XXX:

My name is XXX from the Compliance Team at Bluetooth SIG. We are reviewing your Declaration D0XXXXX submitted on X/XX/2021 and we would like to request a copy of the Compliance Folder. Can you share the full Compliance Folder for D0XXXXX for our audit?

Please provide the Compliance Folder by X/XX/2021.

Let me know if you have any questions. Looking forward to your response.

Sincerely,

XXX

Part.2

蓝牙BQB认证时提交了错误的信息

这类经常出现在于不专业的服务机构或者会员自己不熟悉BQB认证政策，常因为认证类型提交了错误的认证信息，造成了一个错误的BQB认证，被蓝牙SIG组织稽核。

Dear XXX,

We were contacted by Bluetooth organization. they complained because we entered the QDID of a component from XXX and not that of the end product.

We need the QDID from the End product XXX.

Please contact your Bluetooth producer. Im looking forward to hearing from you soon.

Part.3

有未认证的产品被蓝牙SIG组织查到

产品在阿里巴巴Alibaba，亚马逊上面销售未过蓝牙BQB认证的产品，被查到了，蓝牙SIG组织给了4000美金或者8000美金的罚款邮件通知。

It has been more than 60 days, and we have not received a reply to the previous notification, or you have not resolved the issue about the use of Bluetooth trademarks and logos. The cost recovery charge you owe Bluetooth SIG is \$4,000, which has been applied to your member account.

The violations were reported to the Bluetooth SIG board of directors to suspend membership. If the board of directors suspends your membership, you will be notified. If suspended, your cost recovery charge will increase from \$4,000 to \$8,000. There will be no membership rights or benefits. In addition, the council may take other measures to protect Bluetooth SIG's valuable trademarks and logos.

Thanks,

广尔告知

以上内容是深光标准关于蓝牙BQB认证证后还会被稽核的3种情况的介绍，深光标准技术经验丰富，已经为多家企业处理过加急蓝牙BQB认证、蓝牙SIG组织处罚违规认证、稽核处理、蓝牙SIG组织寄送罚单处理、蓝牙授权等复杂事情。

并且也已经协助多家蓝牙芯片公司\蓝牙协议栈设计公司\蓝牙仪器公司完成component、 subsystem等级别更复杂的蓝牙BQB测试认证项目，欢迎咨询我们蓝牙BQB认证事宜。